



Brigitte Dormont est Professeur à l'Université Paris Dauphine.

Titulaire d'un doctorat d'économie de l'Université de Paris 1, elle a été successivement maître de conférences à l'Université Paris Dauphine (1988-1989), Professeur à l'Université d'Orléans (1990-1992), puis à l'Université Paris Ouest-Nanterre (1992-2005), avant de rejoindre l'Université Paris Dauphine. Brigitte Dormont a aussi été Professeur invité à l'Université de Lausanne (2002-2009). Elle est actuellement titulaire de la Chaire Santé Dauphine (Institut Louis Bachelier), directrice du Laboratoire d'économie et de gestion des organisations de santé (LEGOS) et codirectrice du programme Économie publique et redistribution au CEPREMAP. Elle est aussi membre du Haut-Conseil pour l'avenir de l'assurance-maladie (depuis 2011), du comité d'experts de l'Institut des données de santé (depuis 2011) et de la Commission des comptes de la santé (depuis 2001).

Ses recherches se concentrent sur les politiques publiques en matière de régulation du système de santé.

Brigitte Dormont is a Professor at the University of Paris Dauphine.

She holds a PhD in economics from the University of Paris 1. Before joining the University of Paris Dauphine, she taught as a lecturer at the University of Paris Dauphine (1988-1989), a Professor at the University of Orléans (1990-1992) and at the University of Paris Ouest-Nanterre (1992-2005). Brigitte Dormont also was a Visiting Professor at the University of Lausanne (2002-2009).

At present, she is the Research Chairholder of Dauphine Health (Institut Louis Bachelier), the Director of the Laboratory of Economics and Management of Organizations (LEGOS in French) as well as the Co-Director of the Public Economics and Redistribution program at the CEPREMAP. She is also a member of the High Council for the Future of Health Insurance (since 2011) as well as part of the expert committee of the Health Data Institute (since 2011) and of the Health Audit Board (since 2001).

Her research focuses on public policy in the regulation of the healthcare system.